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Bizottsági tagok: Meghívottak:

dr. Szabó Gábor elnök dr. Dallos Andrea jegyzős

Rácz Norbert alelnök dr. Trippon Norbert alpolgármester

Szécsi Péter Pál képviselő Perneczky László alpolgármester

Czinke Sára képviselő Bedő Katalin alpolgármester

Farkas István képviselő dr. Gácsi Anett aljegyző

Juhász András gazdasági főosztályvezető

Tenki Péter referens    
dr. Szabó Gábor elnök

Megnyitja az ülést, köszönti a megjelenteket a Pénzügyi és Költségvetési Bizottság ülésén.
Megállapítja, hogy a bizottság 5 fővel határozatképes. Elmondja, hogy a meghívóban 4 napirendi

pont szerepelt, de érkezett hozzá még kettő. Kéri a bizottság tagjait, hogy így szavazzanak a
napirendi pontok elfogadásáról.

39/2023. (IV.27.) PKB határozat

Budapest Főváros IV. kerület, Újpest Önkormányzatának Pénzügyi és Költségvetési Bizottsága
úgy dönt, hogy a 2023. április 27-én tartott ülésének napirendi pontjait az alábbiak szerint fogadja

el.

1. Javaslat a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzataés intézményei 2023.
évi költségvetéséről szóló rendelet I. számú módosítására

Előterjesztő: dr. Trippon Norbert alpolgármester

2. Javaslat Peter Cerny Alapítvánnyal kötendő támogatási szerződés véleményezésére



Előterjesztő: Perneczky László alpolgármester

3. Javaslat a NEPHROCENTRUM Egészségügyi Alapítvánnyal és a Twist Oliver
Alapítvánnyal kötendő támogatási szerződés véleményezésére

Előterjesztő: Perneczky László alpolgármester

4. Javaslat a beiskolázási támogatás 2023. évi folyósítására vonatkozó döntés
elfogadására

Előterjesztő: Perneczky László alpolgármester

5. Javaslata REX Kutyaotthon Alapítvánnyal kötendő támogatási szerződés
jóváhagyására

Előterjesztő: dr. Trippon Norbert alpolgármester

6. Javaslat a ,JAZZ IT UP!" című programsorozat keretében művészeti szolgáltatás

biztosítására megbízási szerződéslétesítéséhez való előzetes hozzájárulásra

Előterjesztő: Bedő Katalin alpolgármester

szavazati arány: 5 igen

0 nem
A bizottság a határozatot egyhangúlag elfogadta.

dr. Szabó Gábor elnök

Javasolja Szécsi Péter Pál képviselőt jegyzőkönyv hitelesítőnek és szavazásra kéri a bizottság
tagjait.

40/2023. ((V.27.) PKB határozat

Budapest Főváros IV. kerület, Újpest Önkormányzatának Pénzügyi és Költségvetési Bizottsága
úgy dönt, hogy a 2023. április 27-én tartott ülésének jegyzőkönyv hitelesítője Szécsi Péter Pál
képviselő legyen.

szavazati arány: 5 igen

0 nem

A bizottság a határozatot egyhangúlag elfogadta.

Napirendi pontok tárgyalása

1. Napirendi pont: Javaslat a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata és



Előterjesztő: dr. Irippon Norbert alpolgármester

dr. Szabó Gábor elnök
Elmondja, hogyaz első napirendi pont a Sonatia Kft-vel kötendő megbízási szerződésről szól és

felkéri Bedő Katalin alpolgármestert, mint előterjesztőt, hogy tájékoztassa a bizottság tagjait.

dr. Trippon Norbert alpolgármester
Elmondja, hogy a költségvetés egyes számú módosítását fogják mosttárgyalni, és szeretné

néhányreleváns körülményrefelhívni a bizottsági tagok figyelmét.

A bevételi oldalon,illetve a kiadási oldalon az 1. számú mellékletben látszik, ami módosításra

került.

Az egyik az, hogy a normatívák esetében van egy növekedés, amit át kellett vezetni, tehát ez egy
bevételi többletet jelent. Az adóbevételeket most nem érinti a módosítás. Az látszik, hogy az

építményadónál, a telekadónál a várt adóbevételek a felénél tart most az önkormányzat. A
kommunális adóbólpicit túlteljesített időarányosan, idegenforgalmi adónál pedig picit alul.

Egyelőre úgy látszik, hogy ezeket most még nem kell korrigálni.

A forrásmegosztásaz iparűzési adónálaz éveselőirányzatnak a 29,49 százalékánáltart. lehátitt

sem kellett belenyúlni a bevételi előirányzatokba.

Amiazonban érdembenváltozott az, hogy korábban a képviselő-testület döntött a Petőfi laktanya

értékesítéséről, ami egy 70 millió forintos vételi joggal együtt járt. Az önkormányzat nevében
eljáró Újpesti VagyonkezelőZrt, arról tájékoztatta az önkormányzatot, hogy a szerződő partner a

szerződéses kötelezettségeit nem teljesítette, elállt a szerződéstől. Ebből következik, hogy az

ingatlan értékesítéséből származó bevételek előirányzatokat ezzel a számmal csökkentenikellett,

azzal a kitétellel, hogy a vételi jogra befizetett összeget, a 70 millió forintot az önkormányzat

megtartja, ez az önkormányzatotilleni. Ha a szerződő partner ezt nem ígylátja, akkor az
alaptörvény és mindenfajta jogszabályok ad nekilehetőséget arra, hogy a megfelelő hatósági

szerveknél jogérvényesítésseléljen.
A felhalmozási célú bevételeket emiatt csökkenteni kellett, és az áfa bevételek is csökkennek.

Viszont ez együtt jár egy másik átmozgatással. A kiadásokat ugyanennyivelkell csökkenteni,
ezért a költségvetésben 1.5 milliárd forintról 3 milliárd forintra nőtt a várható maradvány

igénybe vétele. A maradvány elfogadásáról majd a májusi képviselő testület ülésén fognak
dönteni

Fontosnak tartja elmondani, hogy különféle átcsoportosításokkal növelve lett számos más

előirányzat mellett a ,Kátyúzás" előirányzatok, illetve a ,Forgalomtechnikai burkolati jelek

felfestése" előirányzatok is, illetve kisebb-nagyobb  átrendezések történtek még. A
,Parkolóépítések" előirányzat 60 millió forintról 120 millió forintra emelkedett. Átlett rendezve

a ,Beruházási-felújítási" céltartalék is, hiszen a tartalék előirányzata átkerült a felújítások táblába,

amia 3. számú melléklet. Az eredetileg elfogadott költségvetési javaslathoz képest többletfedezett

lett szükséges a különféle hatóságok, illetve az empirikus tények miatt a Lakkozó Bölcsőde

tetőszigetelési és felújítási munkáira. Ez biztosítvalett, így a tartalék kerettel számolva bruttó 500
millió forint helyett közel 650 millió forint van ezen az előirányzaton.

Szintén fontos a 600 millió forintos keret, ami az épületenergiai felújításokra szolgál. Ezeknek is
egy részét már a gazdasági intézményben kötelezettségvállalás terheli, ezért átcsoportosításra

került egy másik sorra. Jelenleg a Karinthy ÁMK. Bölcsőde homlokzatszigetelései vannak

kötelezettségvállalással terhelve, a többi pedig szépen folyamatosan jönni fog, és ezek
előirányzatai folyamatosan át lesznek vezetve.
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Az ülést megelőző napon a Gazdasági Tulajdonosi Bizottság döntött a gazdasági társaságok

gazdaságitervéről és a tavalyi évi pénzügyi elszámolásáról. Itt két társaság esetében az SZTK-
nál és az Újpesti Vagyonkezelő Zrt-nél sem túl-, sem alulkompenzációt nemállapított meg a

bizottság, ugyanakkor kicsi anyagi kompenzációt az Újpesti Sajtó Kft-nél és viszonylag kicsi
anyagi kompenzációt, 31 millió forintos alulkompenzációt az Újpesti Városgondnokság Kft.-nél

és túlkompenzációtállapított meg az UPP Zrt.-nél. Ezeknekaz alul és túlkompenzációknak az

átvezetésére a költségvetés második számú módosításánál lesz lehetőség. Mostez jelenleg nem
szerepel az előirányzatok között.

Megemlít mégaz előirányzatoknál, ami az eredeti költségvetésben az 5. b melléklet volt, a

mostani módosításban a 12-es mellékleténél, az átvett pénzeszközöknélkét sort, aminek

relevanciája van. Az egyik a Főtér, mint TÉRKÖZprojektnekaz átvett pénzeszköze.Itt a

megkötött támogatási szerződésszerint az önkormányzat 192 millió forintra tart igényt.

Ugyanakkora projekt több ütemben zajlik, tehát a tényleges finanszírozásról a későbbiekben

méga fővárossal egyeztetni kell, egyelőre ehhez most nem volt indokolt hozzá nyúlni.
Ugyanígy, a Szilas Multi Sport Bázis projekt lezárása tekintetében is a későbbiekben fogja tudni

az önkormányzat pontosítani az eredetileg tervezett 42 millió forintos átvett pénzeszközök
előirányzatát.

Elmondja, hogy van egy helyszíni kiosztású módosításais a költségvetés I. számú módosításnak,
amiazért helyszíni, mert az tegnapi napon, mielőtt az előterjesztés elkészült volna, több

egyeztetésre került sor, részint az SZIK és az önkormányzat között, részint pedig az

önkormányzat gazdaságitársasága és a támogató minisztérium között. Az egyik ilyen módosítás,
hogy változik, az változik az úgynevezett rekortán futópályára elkülönített összeg aránya.
Örömmeltájékoztatja a bizottságot, hogy úgy tűnik, a minisztérium támogató okiratban úgy

döntött, hogy támogatja 35 millió forinttal a rekortán futópálya megépítését. Ezzel kapcsolatban
van mégegyváltozás. A változás az, hogy eredetileg egy fővárosi tulajdonú ingatlanon valósított
volna meg az önkormányzat, tehát a nyertes pályázat feltétele az, hogy a Fővárosi Önkormányzat

ezt, mint tulajdonos támogassa. A Fővárosi Önkormányzat azonbanezt a nyomvonalat nem
támogatta. Erről tájékoztatva lett a támogatói minisztérium, ugyanakkor az önkormányzat

szintén a térségben lévő másik nyomvonalatválasztott, ami tulajdonképpena pályázati kiírásnak
megfelel, és csak egy kicsi részben érint fővárosi tulajdon. A főváros ezt a nyomvonalát már

támogatná. A minisztérium erről a nyomvonalrólis tájékoztatvalett.
Jó hír még, hogy minden körülményt egybevetve úgy látszik most, hogy a futópályát lényegesen

olcsóbban meg tudja majd valósítani az önkormányzat, az eredeti becslésekhez képest. A 35

millió forintos pályázati támogatást egyik oldalról, mint bevétel, másik oldalról, mint kiadás be

lett téve a költségvetésbe. Ezzel együtt egy bruttó 120 millió forint nagyságrendű összegből meg
valósítható a beruházás. Ezzel több, mint 70 millió forint szabadul föl, amit viszont

átcsoportosítható a beruházásifelújítási céltartalékba bármilyen váratlan feladatra, mint például a

Metálhigiéniás Gondozótetőfelújítása, akkor év közbenerre legyen fedezet.

Van mégegy költségvetési pontosítás átrendezés, ami az EBPIII. programotérinti. Itt 528 millió

forintot kapott az önkormányzataz EBPIII programra, amely összeg megérkezett a tavalyi

esztendőben. Ennek van egy bizonyosrésze, 96 millió forint, ami előlegkéntlett a tavalyi

költségvetésbe beillesztve. Ugyanakkorez kötelezettségvállalással akkor nem lehetterhelni. Ez
az előleg bekerült apénzmaradványba, amiről csak májusban fog döntenia testület, ugyanakkor

az SZTK-nál az eszközbeszerzések zajlanak, hiszen lekötötték már a röntgen beszerzést.

Ezenkívülaz eredeti eszközbeszerzési tervben többek között egy mammográfia beszerzése is
van, márpedig ahhoz, hogy ezt egy közbeszerzésieljárásban ki lehessen írni, ahhoz fedezet

szükséges. Most annyia változás, hogy a várható maradványokterhére ezt az összeget
betervezzük a költségvetésnek a mostani módosításba, így nincs akadálya annak, hogy ezek az
eszközbeszerzésekkiírásra kerüljenek. Ugyanakkor ténykérdés, hogy a Mentálhigiéniás
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fedezi teljes egészében teljes beruházást. Az önkormányzat viszont nem szeretne
eszközbeszerzést kihagyni a beruházási csomagból, mert azok nagyon fontosak a betegellátás

szempontjából. Emiatt betervezésre került 23 millió forint többletfedezet.

Az utolsó dolog, amiről még beszélni szeretne az a Rex Kutyaotthon Alapítvány. Ott most egy

úgynevezett látogatóközpontot, az úgynevezett Felelős Állattartás Házát építik a telephelyen, az

Óceán-árok utcában. Ennek a költségei nagyon jelentősek és felmerült annak kockázata, hogy

nem tudják befejezni ezt a projektet. Ugyanakkor ennek nem csak Újpest szempontjából, hanem

országosan és Budapest szempontjábólis kiemelt jelentősége van. Minden újpesti gyermeknek

kedvenc helye. Az önkormányzatismeri a REX Alapítvány tevékenységét, jó hírét. Nagyon nagy

büszkesége az önkormányzatnak, hogy itt működnek. A korábbiakban elhangzott szóbeli

előrejelzéseknek megfelelően az önkormányzat, az idei költségvetésből 60 millió forinttal

támogatja az épületük megvalósítását, és ez is előirányzatosításra került.

Megköszönia figyelmetés szívesen áll rendelkezésre, ha valakinek kérdése lenne.

dr. Szabó Gábor elnök
Megköszöni a tájékoztatást és megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése vagy észrevétele az

előterjesztéssel vagy annak módosító indítványával kapcsolatban.

Mivelsenki nem jelentkezi, így szavazásra kéri a bizottsági tagokat

41/2023. (IV.27.) PKB határozat

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és
Költségvetési Bizottsága a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata és intézményei

2023. évi költségvetéséről szóló rendelet I. számú módosításról szóló rendelet-tervezetét
megalapozottnak, a jogszabályoknak megfelelőnek, képviselő-testületi megtárgyalásra és

elfogadásra alkalmasnak tartja a módosító indítvánnyal együtt.

Felelős: Polgármester

Határidő: 2023. április 27.

szavazati arány: 5 igen

0 nem

A bizottság a határozatot egyhangúlag elfogadta.

2. Napirendi pont: Javaslat Peter Cerny Alapítvánnyal kötendő támogatási szerződés

véleményezésére

Előterjesztő: Pernezczky László alpolgármester

dr. Szabó Gábor elnök
A második napirendi pont, ,Javaslat Peter Cerny Alapítvánnyal kötendő támogatási szerződés
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Perneczky László alpolgármester
Köszönti a bizottság tagjait és elmondja, hogya 2.és a 3. napirendi pontokról egyben szeretné
tájékoztatni a megjelenteket.

A Peter Cerny Alapítvány, akik koraszülött babák mentésével, szállításával foglalkoznak,

megkereste az önkormányzatot, hogy mint sok más önkormányzat, az újpesti legyen szíves

támogatni őket. A költségvetésbenerre be van tervezve 500 ezer forint. Bízik abban, hogy ezzel
egy szép hagyományindul mostel.

A hármasnapirendi pontban, a NEPHROCENTRUMEgészségügyi Alapítvány,illetve a Twist

Olivér Alapítvány 10-10 millió forintot kért és kap majd meg, amennyiben megszavazza a

bizottság. Elmondja, hogy ez a két alapítvány újpesti telephellyel rendelkezi és rezsi támogatásra

szeretné felhasználni ezt a pénzösszeget. Ezekhezkéri a bizottság támogatását.

dr. Szabó Gábor elnök

Megköszöni a tájékoztatást és megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése vagy észrevétele az
előterjesztésekhez.

Czinke Sára képviselő

Szeretné jelezni a képviselő társainak, hogy a Népjóléti és Lakásügyi Bizottság egyhangúlag
támogatta mind a három előterjesztést.

dr. Szabó Gábor elnök

Megköszönia tájékoztatást és felteszi szavazásra először a 2. napi rendi pont előterjesztését.

42/2023. (IV.27.) PKB határozat

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és

Költségvetési Bizottsága úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testület felé a Peter Cerny
Alapítvány a Beteg Koraszülöttek Gyógyításáért (székhely: 1083 Budapest, Bókay Jánosu. 53.,

adószám: 19010289-1-42) számára 2023. évben mindösszesen 500.000 Ft, azaz ötszázezer forint

összegű működési célú támogatást biztosítását, egyben javasolja a támogatási szerződés
megkötését.

Felelős: Polgármester a hatáskörrel rendelkező Alpolgármester útján
Határidő: azonnal

szavazati arány: 5 igen

0 nem
A bizottság a határozatot egyhangúlag elfogadta.

3. Napirendi pont: Javaslata NEPHROCENTRUM Egészségügyi Alapítvánnyal és a Twist

Oliver Alapítvánnyal kötendő támogatási szerződés véleményezésére

. Előterjesztő:PernezczkyLászló alpolgármester
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dr. Szabó Gábor elnök
Felteszi szavazásra a 3. napi rendi pont előterjesztését.

43/2023. (IV.27.) PKB határozat

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és

Költségvetési Bizottsága úgy dönt, hogy javasolja a  Képviselő-testület felé a

NEPHROCENIRUM Egészségügyi Alapítvány (székhely: 1047 Budapest, Perényi Zsigmondu.

64., adószám: 19671860-2-41) számára 2023. évben mindösszesen 10.000.000 Ft, azaz tízmillió

forint összegű működési célú támogatás biztosítását a közüzemi költségei fedezésére, egyben

javasolja a támogatási szerződés megkötését.

Felelős: Polgármester a hatáskörrel rendelkező Alpolgármester útján
Határidő: azonnal

valamint,

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és
Költségvetési Bizottsága úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testület felé a Twist Oliver

Alapítvány (székhely: 1044 Budapest, Fóti u. 4., adószám: 19671152-1-41) számára 2023. évben
mindösszesen 10.000.000 Ft, azaz tízmillió forint összegű közüzemi költségek fedezésére irányuló
működési célú támogatásbiztosítását, egyben javasolja a támogatási szerződés megkötését.

Felelős: Polgármester a hatáskörrel rendelkező Alpolgármester útján
Határidő: azonnal

szavazati arány: 5 igen

0 nem

A bizottság a határozatot egyhangúlag elfogadta.

4. Napirendi pont: Javaslat a beiskolázási támogatás 2023. évi folyósítására vonatkozó
döntés elfogadására

Előterjesztő: Pernezczky László alpolgármester

dr. Szabó Gábor elnök
Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy a negyedik napirendi pont előterjesztője szintén Perneczky

László alpolgármester és a témája a, beiskolázási támogatás 2023. évi folyósítására vonatkozó

döntés elfogadása. Átadja a szót az előterjesztőnek.



Perneczky László alpolgármester
Elmondja, hogy egyszeri 15 000 Ft-os támogatást szeretne nyújtani az önkormányzat, ahogy ezt

már évek óta teszi. A folyósításhoz kell egy formális döntést hozni. Ehhez kéri a bizottság

támogatását.

dr. Szabó Gábor elnök
Megköszöni a tájékoztatást és megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése vagy észrevétele az

előterjesztésekhez.

Rácz Norbertalelnök
Elmondja, hogy a legutóbbi Népjóléti és Lakásügyi Bizottsági ülésen Szabó Balázs képviselő azt

a kérdésttette fel, hogy lehetne-e ezt a támogatást szélesebb körre kiterjeszteni. Szerinte ez a
kérdésa testületi ülésen is felmerülhet, így kíváncsi az alpolgármester válaszára.

Perneczky László alpolgármester
Elmondja, hogy az önkormányzatváltoztathatna az egy főre eső támogatáson, és akkor kiderülne,
hogy mennyivel nőne meg a kiosztásra kerülő összeg. A legfőbb kérdés az, hogy vajon teljes

mértékbenki osztásra kerül-e a rendelkezésre álló összeg. 8 millió forintos keretösszeg áll 2018
óta rendelkezésre, és eddig még egyik évben sem kerülta teljes keretösszeg kiosztásra az egyszeri
15 ezer forintokkal. A jelenlegi gazdasági helyzetben, ez most már arányaiban szerényebb

összegnek tűnik. A legutóbbi képviselőtestületen az a döntés született, hogy most már nem
nyugdíjminimumhoz, hanem szociális vetítési alaphoz van kötve, és annak bizonyos százalékaihoz

van kötve a bekerülési küszöb. Ha ezt most megemelné az önkormányzat, akkor meg kéneaztis
vizsgálni külön, hogy csak a beiskolázási támogatásra vonatkozzon ez a nagyobb összeg vagy a

többi támogatásra is. Szerinte talán az lenne inkább célszerűbb, hogy családonként nagyobb
összeget állapítsanak meg és nem feltétlenül a bekerülők körét bővítsék. Szabó Balázs azt vetette

föl, hogy az ügyfelek köre bővüljön, tehát több családnak jusson ebből a támogatásból. A másik
megközelítés az lenne, hogy a keretösszeget növelnék és egy család nagyobb beiskoláztatási

támogatást kaphasson. Minda kettő megvizsgálható, de ez mégjelenleg nem történt meg, úgyhogy
most egyelőre ezt elvetették, most már a konkrét folyósításról kell dönteni. Az összeg módosítása

költségvetési tervezéstilletve a rendeletmódosítást igényelne majd.

Czinke Sára képviselő
Elmondja, hogy a Népjóléti és Lakásügyi Bizottság ezt a előterjesztést is támogatta a saját ülésén

és felhívja a figyelmet, hogy a támogatás alapját szolgáló szociális vetítési alap százaléka

emelkedett a bekerülési összegnél, tehát sokkal többen tudnak már most bekerülni. Ráadásul az

óvodákban már látszik a demográfiai hullám, tehát hogyha most a támogatottak körét

kiszélesítenék, akkor három éven belül nem lenne elég a semennyi pénze sem, annyi gyerek lesz,

aki beiskolázási korba kerül.

dr. Szabó Gábor elnök
Megköszönia tájékoztatást és megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése vagy észrevétele az

előterjesztéshez.

Mivel senki nem jelentkezi, így szavazásra kéri a bizottsági tagokat.

 



44/2023. (IV.27.) PKB határozat

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és
Költségvetési Bizottsága úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testület számára a beiskolázási

támogatás 2023. évi folyósításáról szóló döntés elfogadását.

Felelős: polgármester, a feladatkörrel rendelkező alpolgármester útján

Határidő: azonnal

szavazati arány: 5 igen

0 nem

A bizottság a határozatot egyhangúlag elfogadta

5. Napirendi pont: a REX Kutyaotthon Alapítvánnyal kötendő támogatási szerződés

jóváhagyására
Előterjesztő: dr. Trippon Norbert alpolgármester

dr. Szabó Gábor elnök
Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy a most két berepülő anyagot fognaktárgyalni. Az 5. napirendi

pont a REX Kutyaotthon Alapítvánnyal kötendő támogatási szerződés jóváhagyása, aminek
előterjesztője dr. Trippon Norbert alpolgármester. Az alpolgármester már elmondta erről a
véleményéta költségvetés módosításának kapcsán így megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése

vagy észrevétele ezzel kapcsolatban és szavazásra bocsátja az előterjesztést.

45/2023. (IV.27.) PKB határozat

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és

Költségvetési Bizottsága úgy dönt, hogy javasolja a Budapest Főváros IV. kerület Újpest

Önkormányzata Képviselő-testület számára.
1) a Budapest, 76546/3 hrsz. alatti ingatlanon létesülő ,Felelős Állattartás Házának"

elnevezésű oktatóközpont megépítése céljából a REX Kutyaotthon Alapítvány (székhely:

1048 Budapest, Óceánárok utca 33., adószám: 18015676-1-41, nyilvántartási szám: 01-01-

0003511) 60.000.000 Ft, azaz hatvanmillió forint összegű támogatását;
2) a Polgármester felhatalmazását a szükséges intézkedések megtételére és a támogatási

szerződésaláírására

Felelős: Polgármester a hatáskörrel rendelkező Alpolgármester útján

Határidő: 2023.június 29.

szavazati arány: 5 igen
0 nem

A bizottság a határozatot egyhangúlag elfogadta Me GEN .
ÚJPEST, ÖNKORMÁNYZATs PÉNZÜGYI ÉS KÖLTSÉGVETÉSI BIZOTTSÁG s 1041 BUDAPEST, ISTVÁN ÚT14.
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6. Napirendi pont: Javaslat a ,JAZZ IT UP!" című programsorozat keretében

művészeti szolgáltatás biztosítására megbízási szerződés létesítéséhez való előzetes
hozzájárulására
Előterjesztő: Bedő Katalin alpolgármester

dr. Szabó Gábor elnök

Atadja a szót Bedő Katalin alpolgármesternek, aki az előterjesztője a 6. napirendi pontnak, ami
másik berepülő anyag.

Bedő Katalin alpolgármester

Egy új programsorozatot szeretne szervezni az önkormányzat kultúráért felelős kabinete az UP

Rendezvénytéren jazz kedvelőknek. Idén egyelőre három műsorra terveznek szerződni. A cég,
akitől az ajánlat érkezett, fogja a rendezvény szervezésétis ellátni. Ehhez kéri a támogatást.

dr. Szabó Gábor elnök

Megköszönia tájékoztatást és megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése vagy észrevétele az
előterjesztéshez.

Mivel senki nem jelentkezi, így szavazásra kéri a bizottsági tagokat

46/2023. (IV.27.) PKB határozat

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és
Költségvetési Bizottsága a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-

testületének a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata és intézményei 2023. évi

összevont költségvetéséről és a végrehajtás szabályairól szóló 4/2023. (III.1.) önkormányzati
rendelet 13. § (1) bekezdésében foglalt jogkörében eljárva úgy dönt, hogy az UP Újpesti
Rendezvénytéren megrendezésre kerülő ,JAZZ IT UP!" című Programsorozat megszervezésére

vonatkozó művészeti szolgáltatás biztosítására a Budapest Főváros IV. kerület Újpest

Önkormányzata és az ANDREA Kereskedelmi, Fejlesztő és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű

Társasággal (székhely: 6000 Kecskemét, Vértes utca 8., cégjegyzékszám: 03-09-107255,
adószám: 11795700-2-03, képviseli: Arató Sándor György ügyvezető) között létrejövő megbízási

szerződéslétesítéséhez előzetesen hozzájárulását adja.

Felelős: a Polgármester, a hatáskörrel rendelkező alpolgármester útján
Határidő: 2023. május 8.

szavazati arány: 5 igen

0 nem
A bizottság a határozatot egyhangúlag elfogadta

dr. Szabó Gáborelnök .
Megköszönia részvételt és 135-kor lezárja az ülést

ÚJPEST, ÖNKORMÁNYZATe PÉNZÜGYI ÉS KÖLTSÉGVETÉSIBIZOTTSÁG s 64 1041 BUDAPEST, ISTVÁN ÚT14.



e . 81
Szécsi Péter Pál bizottsági tag

jegyzőkönyv hitelesítő

 

László Viktória

jegyzőkönyvvezető


